
 
 
 

Aanvullende Technische vraag 
 
Zaaknr.: 6195-2023 
 
 

Technische vraag aan: Jeroen Knikkink 

 
Onderwerp: Accommodatiebeleid en tarifering maatschappelijk vastgoed  

Vraag 1: • Wat is de motivering om het jeugdsporttarief af te schaffen? • Aangezien dit een 
harmonisatie betreft, wil Jong Maashorst graag een document ontvangen van hoe de oude 
systematiek en de tarieven waren van beide oud-gemeentes.  

Aanvullend:  

Vraag 1: Jong Maashorst is benieuwd  wat de onderbouwing/noodzaak was om een 
Jeugdsporttarief in te stellen en of er nog noodzaak is voor een sportjeugdtarief. Klopt het dat bij 
de binnensportverengingen uit de oude gemeente Landerd er geen jeugdtarief geld? 

Vraag 2: Jong Maashorst merkt op dat er in het stuk twee verschillende 
overgangsregelingen/ingroeiregelingen worden genoemd. Wat is de reden voor het kiezen van 
twee verschillende regelingen, en waarom is er niet voor een uniforme regeling gekozen? (Voor de 
sportaccommodaties geldt een overgangsregeling van 1 jaar, en voor wijkaccommodaties een 
ingroeiregeling van 3 jaar.) 

Vraag 2: In de beantwoorden staat word aangegeven dat een van de rollen die er spelen dat niet 
geïndexeerd is? Wat is de reden daarvan? En is dit zowel in Landerd als Uden het geval.  

Vraag 3: Jong Maashorst zou voor de beeldvorming graag een overzicht willen ontvangen van alle 
sportverenigingen die gebruikmaken van binnensportaccommodaties, waarbij de volgende 
gegevens in een overzicht worden opgenomen: 

• Het aantal leden, uitgesplitst in jeugd en volwassenen (op basis van de tarieven). 
• Wat betalen sportverengingen nu en wat gaan ze betalen in de toekomst  
• Het extra overgangsjaar, toegevoegd in een aparte kolom. 

Vraag 3: In de bijlage staat een Oranje balk onder jeugd en volwassenleden wat betekend deze 
balk?  

Vraag 4: 

• Wat is de reden dat de binnen- en buitensportaccommodaties apart worden behandeld? 
• Wanneer kan de gemeenteraad het accommodatiebeleid voor buitensport op de agenda 

verwachten? 
• Zullen voor de buitensportaccommodaties dezelfde uitgangspunten gelden als voor de 

binnensportaccommodaties? 
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Vraag 4. 

Bestaat er in de buitensport ook een jeugdtarief en een volwassentarief?  

 

 

  

 

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 26-9-2024  

Fractie : Jong Maashorst   

Naam indiener : Emiel Jozephs   

Ibabs ID nr                         :  108 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Jeroen Knikkink 

Datum: 26-9-2024 
 
Vraag 1: 
Jong Maashorst is benieuwd  wat de onderbouwing/noodzaak was om een Jeugdsporttarief 
in te stellen en of er nog noodzaak is voor een sportjeugdtarief. Klopt het dat bij de 
binnensportverengingen uit de oude gemeente Landerd er geen jeugdtarief geld? 
 
Antwoord: 
Ja, dat klopt. 
 
Vraag 2: 
In de beantwoorden staat word aangegeven dat een van de rollen die er spelen dat niet 
geïndexeerd is? Wat is de reden daarvan? En is dit zowel in Landerd als Uden het geval. 
 
Antwoord: 
In Uden is nagelaten om te indexeren. In Landerd is wel geïndexeerd 
 
Vraag 3: 
In de bijlage staat een Oranje balk onder jeugd en volwassenleden wat betekend deze balk? 
 
Antwoord: 
Dat betekent dat de ledenaantallen bij de gemeente niet bekend zijn. 
 
Vraag 4: 
Bestaat er in de buitensport ook een jeugdtarief en een volwassentarief? 
 
Antwoord: 
Nee, in de buitensport is er momenteel in de tarieven geen onderscheid tussen jeugd en 
volwassenen. 

 
 
 
 
  


